
Díj a könyvtárnak 
160 éves a Tudományos Is
meretterjesztő' Társulat, a 
jubileum alkalmából, az is
meretterjesztésben nyújtott 
tevékenységéért elismerő'ok
levelet kapott a Kresznerics 
Ferenc Könyvtár. 
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KEMENESAIJA 
Polgármesteri köszöntő 

Még szinte fel sem ocsúd tunk az 
ezredforduló okozta „megrázkódta
tásból" , és máris 2002-ben talál tuk 
magunkat. Az előző év nyűgjei, gond
jai , örömei , sikerei már csak emlék
ként élnek bennünk, bármennyire is 
m e g h a t á r o z ó a k voltak é l e tünkben . 
Rövid időre biztosan mindenki elmél
kedett egy kicsit a 2001-es év tör téné
seiről. A tanulságokat vagy levontuk, 
vagy nem, de voltak olyan események, 
amelyek k i tö rö lhe t e t l en nyomokat 
hagytak bennünk. Észrevehettük azt, 
hogy p r ó b á l h a t j u k é l e t ü n k e t saját 

magunk irányítani a családunkban, kis városunkban, hazánkban is 
akár, ki vagyunk szolgáltatva a világban tö r ténő őrületeknek, olyan 
történelmi folyamatoknak, amelyekre ráhatásunk rendkívül csekély. 
Ha mindezt látjuk és megértjük, akkor egyre inkább szükségét érez
zük annak, hogy legalább ebben a kis országban próbáljunk magunk
nak és egymásnak is nyugalmat teremteni. Az évek óta vitathatatlanul 
tapasztalható fejlődés és előbbre lépés is segít nekünk ebben, és ha ez 
mindenki számára é rezhe tő lesz, akkor már elégedet tek lehetünk. 
Ebben próbál részt venni az önkormányzat is, bízunk abban, hogy 
nem eredménytelenül. Az egész város lakosságának szerencsés, bé
kés, a szükséges anyagiakban nem szűkölködő új esztendőt kívánok 
Celldömölk önkormányzata nevében. 

Makkos István 
polgármester 

Rétfalvi Hunor 
az év első újszülöttje 

Ünnep 
a szíveknek 
Hagyományte remtő szándék

kal jótékonysági karácsonyváró 
rendezvényt szervezett 2001. de
cember 21-én a Népjóléti Szolgá
lat Családsegítő és Gyermekjólé
ti Csoportja. Az alapel látásban 
gondozott celldömölki gyerme
kek szociális körülményeit ismer
ve nagyon fontosnak tartottuk, 
hogy számukra is boldog, meg
hitt pillanatokat szerezzünk az év 
legszebb ünnepén. Mert a kará
csony más ünnep mint a többi. 
Karácsonykor minden lehetetlen 
lehetségessé válik, a szeretet min
den fölött diadalmaskodhat. Bé
kejobbot nyújtanak egymásnak 
azok, akik haragot tartottak, b i 
zalom és remény ébred a szívek
ben, megbocsá tásra , megbéké
lésre, segítségnyújtásra indít a 
szeretet. Ez az érzés vezére l te 
azokat is, akik a rendezvény meg
szervezésében közreműködtek. A 

(Folytatás a 2. oldalon) 

Origamisták és képzőművészek kiállításai 

Koncertek, táncelőadások 
A hagyományokhoz híven karácsony előtt ünnepi hangversenye

ken szerepeltek az Ádám J e n ő Zeneiskola és Művészeti Alapiskola 
növendékei. A hangszeres szólisták koncertjén nyílt meg a Celldö
mölki Origami Kör karácsonyi kiállítása, ami január 20-ig látható a 
zeneiskolában. A KMK-ban mutatkoztak be a hangszeres együttesek 
és zenekarok, valamint a néptánc- és a dzsesszbalett csoportok. A 
KMK-ban állították ki alkotásaikat az iskola képzőművészeti csoport
jainak tagjai. 

2002. j a n u á r l - j én , 
délután négy óra előtt 
született meg a celldö
mölki kórház szülésze
ti osztályán az új év első 
ú j s z ü l ö t t j e , Rétfa lv i 
Hunor. A kisfiú 4080 
grammal és 54 centimé
te r re l j ö t t a v i l ág ra . 
Édesanyja Rétfalviné 
Süle Nóra zene taná r , 
édesap ja dr. Rétfalvi 
Tamás egyetemi ad
junktus. Hunor a má
sodik gyermek a csa
ládban , bátyja, Kolos 
három éves lesz, a csa
lád Sopronban él. 

A kis Hunor édes 
anyja elmondta, hogy 
első kisfia is városunk
ban született. Dicsérte 
a k ö r ü l m é n y e k e t , az 
orvosok és az ápolósze
mélyzet munkáját, ami 

miatt ismét a cel ldömölki kór
házat választotta. Hunor egy k i 
csit később született meg, mint 
amikorra vár ták . A kó rházban 
j á r t u n k k o r b é k é s e n szuszogva 
pihente k i a születés fáradalma
it. Kívánjuk, hogy egész élete bé
kességben, ö r ö m b e n és egész
ségben teljen el neki és család
jának is. 

T. G. 
Fotó: Völgyi L . 

Bálozóknak 
Vízkereszt után, január 12-én 

kezdődik a báli szezon a Keme
nesaljái Művelődési Központ
ban a színészek és színházbará
tok báljával. F e b r u á r 2-án az 
Eötvös iskola, 9-én a gimnázi
um, 16-án a Gáyer iskola tartja 
SZM-bálját. A Szent Benedek 
iskola február 9-én, az alsósági 
Berzsenyi iskola 16-án rendez 
mula t ságo t saját in tézményé
ben. A gimnázium végzős diák
jainak szalagavatója j anuár 18-
án, a szakközépiskolai tanuló
ké február l-jén fesz. 
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Tisztes megélhetést és bőséget! 

U 

Magunk m ö g ö t t 
tudhatjuk az új évez
red első esztendejét. 
Lezárult a millenniu
mi emlékév. Az ün
nepségsoroza t segí
tett a nemzeti öntudat 
erősítésében, városa
ink, falvaink lakossá
ga újra felfedezte a 
közös ü n n e p l é s b e n 

rejlő összetartóerőt. Rég nem látott barátok, 
ismerősök, távolba költözött szomszédok kö
szöntötték egymást újra. Köszönettel tarto
zunk mindazoknak, akik a maguk helyén tet
ték a dolgukat, és segítettek ezredéves ünne
pünk méltóságteljes megünneplésében. 

Sok megpróbál ta tás t hozott 2001. Szem
be kellett néznünk a tiszai árvíz okozta hely
zettel, mely újra bizonyságát adta a magyar 
nép szolidaritásának és önzetlen segítőkész
ségének. 

A szeptember 11-ei szomorú események 
nemcsak hazánk, hanem az egész világ eddigi 
értékrendjének átgondolását okozták. A v i 
lágban zajló gazdasági tendenciák alól nem 
tudunk kibújni, azonban elsősorban hazánk 
szorgalmas lakosságának k ö s z ö n h e t ő e n a 
megerősödött magyar nemzetgazdaságot kü
lönösebben nem tudta fejlődésében hátrál
tatni. A magyar kormány megfelelően rea
gált a világgazdaság kedvezőtlen változásai
ra. Az elmúlt években keletkezett körülbelül 
280 milliárd forint többletbevételt nem a költ
ségvetési hiány finanszírozására, hanem ke

reset-, keresletélénkítő beruházásokra fordí
totta, azaz egyfajta anticiklikus gazdaságpoli
tikát valósított meg. A politikai ellenzék azt 
állította, azt állítja, hogy az ő gazdasági politi
kájuk az egyedüli üdvözítő megoldás hazánk 
gondjaira! És lám, bebizonyosodott, hogy van 
egy valamennyiünk számára nem az elszegé
nyedést, hanem a lassú gyarapodást biztosí
tó polgári gazdaságpolitika is! 

Azt gondolom, hogy a gazdaságtanok kö
zött nem túl jártasok számára is markánsan 
megkülönböz te the tő a Bokros-csomag és a 
Széchenyi-terv. 

A Széchenyi-programnak köszönhető Cell
dömölk városának és a hozzátartozó kistér
ség falvainak sok-sok fejlesztése, infrastruk
turális fejlődése. Sok még a tennivalónk, hogy 
a gazdaságnövekedésünk eredményeiből egy
re többeknek jusson, hogy egyre sikereseb
bek legyenek vállalataink, vállalkozásaink, 
szebbek legyenek lakóhelyeink. Sok még a 
tenniva lónk , hogy erős í t sük a csa ládokat , 
hogy több megbecsülést kapjanak az idősek. 
Kizárólag közös erőfeszítéssel és munkával 
k ö z e l e b b k e r ü l h e t ü n k a Himnuszunkban 
megfogalmazott vágyunkhoz, ahhoz, hogy 
mindenki számára víg és sikeres legyen az el
következő esztendő, és a jókedvvel végzett 
munka tisztes megélhetést és bőséget bizto
sítson. 

Ehhez kívánok mindenkinek békességben, 
szabadságban, egészségben és szeretetben teli 
boldog új esztendőt. 

Kovács Ferenc 
országgyűlési képviselő' 

Énekkari mulatság 
Ismét megrendezték az énekkari bált, im

már h a r m i n c ö t ö d s z ö r december másod ik 
hétvégéjén. Először az énekkar szerepelt, Ko
dálytól, Ot tó Fischertől, Steiner Bélától, V i 
valdi tól , Vass Lajos tó l , S á m u e l Seba tyán 
Vesley-től, Bárdos Lajostól adtak elő egy-egy 
dalt. A kórust Héra Andrea és Süle Ferenc 
vezényelte, zongorán Bejcziné Németh Tün
de kísért. A ráadásszámok elénekléséhez volt 
énekkarosokat kértek fel segítségül. Ezután 
Kajzinger Ildikó operettdalokat énekelt, gyö
nyörű hangjával minden vendég érdeklődé
sét felkeltette. Az utolsó számaként az éne
kes felkérte Süle Ferencet táncolni, és együtt 
fejezték be a fellépést. U tánuk az Ádám J e n ő 
Zeneiskola és Művészeti Alapiskola néptán
cosainak, majd a Rocky-Dilly A R R C táncosa
inak bemutatója következett. A műsorok után 
az ízletes vacsora szolgált pihenőül , majd a 
parkett hívott táncra mindenkit. 

Szigethy Teodóra 

A DélUtán, az idős emberek lelki 
segélyszolgálata köszönettel fogad
j a mindazok támogatását , akik 
adójuk 1%-át részére felajánlják. 

Adószámuk: 18234213-1-43 

A lelki segélyszolgálat naponta 18 és 
21 óra között ingyenesen hívható a 
06/80/200-866-os telefonszámon. 

Ünnep a szíveknek 
(Folytatás az 1. oldalról) 
rendezvény kiemelt támogatója a Magyar Máltai Szeretetszolgálat 
helyi csoportja volt, ők hatvan értékes édességcsomaggal kedvesked
tek a résztvevőknek. Az ajándékcsomagokat pedig - bennük sok
sok játékkal, könyvvel, plüssállattal - a Népjóléti Szolgálat munka
társainak felajánlásaiból és a Máltai Szeretetszolgálat gyűjtéséből ál
lítottuk össze. A termet a Gáyer Gyula Általános Iskola bocsátotta 
rendelkezésünkre, az ünnepi asztalt a Családsegítő és Gyermekjóléti 
Csoport Gyermekklubjában készült karácsonyi asztaldíszek ékesítet
ték. A vendéglátáshoz a Karitász helyi szervezete, Krajcsovics István 
és Csőre Judit, valamint D e é Ervin és László Lajos járult hozzá fel
ajánlásaival. A hangosításról Kóbor Zoltán gondoskodott. 

Az ünnepi műsor az öt Farkas testvér karácsonyköszöntő dalaival, 
verseivel kezdődött. Ők öten is azon hetvenkét gyermek közé tartoz
tak, akiket névre szóló meghívóval invitáltunk rendezvényünkre. A 
legifjabb résztvevők mindössze néhány hónaposak, a legidősebbek 14 
évesek voltak. Bérdiné Stipkovits Ildikó karácsonyváró dalai vará
zsoltak meghitt hangulatot a teremben. Ezután a Gáyer Gyula Általá
nos Iskola 4. c osztályos tanulói mutat ták be ünnepköszöntő előadá
sukat, amelyet Szabóné Tulok Katalin taní tónő állított össze. A mű
sort a Kemenesalja Néptánccsoport színvonalas bemutatója zárta. 

A Vöröskereszt helyi szervezetének felajánlásából további tíz gyer
meket - értelmi fogyatékost, illetve mozgássérültet - otthonukban 
ajándékoztunk meg. Az ajándékokat bontogató kicsi kezeket, az öröm
től csillogó gyermekszemeket és a pillanatok alatt leürült asztalokat 
látva úgy éreztük, a rendezvény elérte célját, sikerült a fehér blúzok és 
ingek alatt dobogó kicsi szíveket is ünneplőbe öltöztetnünk. 

Balhási Istvánné 

Versek ajándékba 
Zenés-verses ajándékműsorral 

köszön tö t t ék a karácsonyt de
cember 23-án a Kemenesa l j á i 
M ű v e l ő d é s i K ö z p o n t b a n . Az 
Ü n n e p hangjai című műsorban 
az intézmény igazgatója, Pálné 
Horváth Mária mondott köszön
tőt, majd a Desszert együttes lé
pett színpadra, és megzenésített 
verseket, karácsonyi dalokat éne

kelt. A hangulatos előadáson ver
set mondott Kazári András, Lam-
pért Lea, Rozinán Gergó', Seregély 
Eszter és Szigethy Teodóra, Sebes
tyén Balázs mesemondással szó
rakoztatta a közönséget, Steiner 
Luca furulyázott. A műsor után 
az intézményben m ű k ö d ő kiskö
zösségeket terí tett asztalhoz in
vitálták. 

A Desszert együttes zenélt az előadáson Fotó: Völgyi L. 



„Továbbra is a helyi, celldömölki értékek meg¬
becsülése, szeretete, segítése a ío célunk." 

Új elnök a Kemenesaljái Baráti Kör élén 
Az elmúlt esztendő'végén új elnököt választott a 15 éves múltra vissza
tekintő' Kemenesaljái Baráti Kör. Dr, KÓsa András lemondása után a 
tisztséget dr. Zsiray Ferenc tölti be. Vele beszélgettünk. 

Zsiray Ferenc Szombathelyen 
született, de meghatározó gyer
mek- és ifjúkori éveit Celldömöl
kön töltötte. I t t végezte az általá
nos, majd a k ö z é p i s k o l á t is, 
ahol - mint mondta - nagysze
rű tanárok tanították. Számtalan 
szép emlék köti ide. Ma is celldö-
mölkinek vallja magát, rengeteg 
barátja és ismeró'se él a városban 
és a Kemenesalján. Ő ide mindig 
hazajön. 

- M i voltunk a negyedikként 
induló évfolyam az új celli gimná
ziumba, s a mi évfolyamunk volt 
az elsó', hogy ké t p á r h u z a m o s 
osztályt indítottak, én a humán 
osztályba jártam. Kiváló tanára
ink voltak, nem csak a tananya
got akarták belénksulykolni. Ko
moly sportélet is zajlott az iskolá
ban. Az akkori kosárcsaták ma is 
felejthetetlenek a számomra. Az 
érettségi után Pécsre kerül tem az 
orvostudományi egyetemre, majd 
Tapolcán helyezkedtem el, ahol 
végigjártam a „szamárlé t rá t" , s 
tizenegy évig voltam a kórház szü
lészeti, nőgyógyászati osztályának 
vezető' főorvosa. Most nyugdíjas 
vagyok - mondja magáról dió
héjban. 

Színészbál 
A farsangi szezon nyitója a 

Színészek és sz ínházba rá tok 
bálja lesz január 12-én (szom
baton) a K M K és a Soltis Lajos 
Színház szervezésében. Este hét 
ó r á tó l lehet asztalt foglalni , 
nyolc órakor a társulat részle
teket mutat be Shakespeare 
Vízkereszt, vagy amit akartok 
c ímű vígjá tékából . P o h á r k ö 
szöntőt mond Szőke Zoltán, a 
Barátok közt című tévésorozat 
sztárja. A nyitótáncot a Keme
nesalja N é p t á n c c s o p o r t adja 
elő. Tíz óra után a Rocky-Dilly 
ARRC táncosai tartanak bemu
ta tó t , majd sz ínművészekkel 
folytatnak beszélgetést, éjfélkor 
t ombo lá t húznak . A bá lon a 
Syrius együttes és Papp Zoltán 
zenél. 2500 forintos belépőt le
het váltani, ami tartalmazza a 
svédasztalos vacsora árát is. 

- Hogy telnek a nyugdíjas évek? 
- Aktívan. A praxist letettem, 

de továbbra is tagja vagyok több 
alapítványnak, civil szervezetnek, 
és a tapolcai képviselő-testület
nek is. Örök é le temben mozgé
kony ember voltam, most is az 
vagyok, csak valamivel alacso
nyabb fordulatszámon. 

- Szívesen vállalta a Kemenes
aljái Baráti Kör elnöki tisztét? 

- Mielőtt erre konkrétan vála
szolnék, hadd ejtsek szót elődöm
ről, a mindenki által nagyra be
csült dr. Kósa A n d r á s r ó l , ő a 
b a r á t i kö r egyik l é t r e h o z ó j a . 
Nagytekintélyű, nemzetközi hírű, 
karizmatikus személyiség, igazi 
vezetőtípus. Ő a határontúli ma
gyarság oktatásának egyik zász
lóvivője. El kellett azonban fogad
nunk, hogy részben kora, részben 
elfoglaltsága miatt nem tudta vál
lalni a továbbiakban az itteni el
nöki tisztet. 

A kérdésre válaszolva: nem vágy
tam különösebben erre a tisztség
re, de ha már rám esett a válasz
tás, elvállaltam, s igyekszem min
denben maximálisan helytállni. 

- Mit tart a legfontosabbnak, 
mint új elnök? 

- Először is azt, hogy a folya
matosság meglegyen. Továbbra is 
a helyi, celldömölki értékek meg
becsülése, szeretete, segítése a fő 
célunk. Legyen továbbra is egy 
szervezett kör, ahová mindig szí
vesen visszátérünk, hogy ne egye
dül barangoljunk a nagyvilágban. 

É n úgy gondolom, mivel ez 
celldömölki szervezet, a vezető
ségben domináljon a helyi erő , 
hiszen ők lá t ják legjobban a 
problémákat , tudják leginkább a 
feladatokat. Sajnálom, hogy né
hányan már nem vállalták a fel
adatot, de ez egyben azt is jelen
t i , hogy felfrissült, fiatalodott a 
vezetőségünk. 

- Milyen új törekvései, elképze
lései vannak? 

- Olyan kapcsolatrendszere
ket kell kialakítani, felújítani vagy 
újakat kitalálni, ahol megvan a be
fogadás is. E téren már megtet
tük az első lépéseket. 

Új vonás az is, hogy a kapcso
latok erősítése és az információ
áramlás érdekében öt régiót ala
k í to t t unk k i . Rég iófe le lősöke t 
választottunk, akik a területükön 
é lő tagjainkat összefogják. Egy-
egy területet képez Celldömölk és 
környéke, Veszprém és környé
ke, Budapest és környéke, a Nyu
gat-Dunántúl , valamint a Balaton 
és környéke. A t izenhárom tagú 
vezetőségnek sok új ötlete van. 
Hogy ezekből mit tudunk megva
lósítani, majd a jövő dönti el. 

- Mefyeka legközelebbi feladatok? 
- A ba rá t i kö r legköze lebbi 

összejövetele májusban lesz. A d 
dig számtalan feladatot meg kell 
oldani. Ekkor adjuk k i a Jónás 
Már ton és a Szenté Imre pályá
zatok díjait. A pályázatok elbírá
lása, a tájékoztatás az elmúlt idő
szak történéseiről, a jövő időszak 
feladatainak m e g f o g a l m a z á s a 
már folyamatban van. 

- Végül is, hogyan tovább? 
- Bízom abban, hogy továbbra 

is azon az úton tudunk tovább ha
ladni, amit eddig is jártunk. A Ke
menesaljái Baráti Kör továbbra is 
apolitikus szervezet marad, és 
mindazt, ami eddig is jó volt, meg
próbáljuk még élőbbé, életszerűb
bé tenni: Völgyi László 

Uj Kemenesalja előfizetni megrendelőlap 
Megrendelem az Új Kemenesalja című hetilapot, amelynek előfizetési díja: 

• egy évre 1176 forint 
• fél évre 588 forint 

• negyed évre 294 forint 
• egy hónapra 108 forint 

Kérjük, az előfizetés időtartamát jelölje X-szel! 

Név: 

Cím: 

Dátum: Aláírás: 

A megrendelőlapot a celldömölki postahivatalba kérjük eljuttatni. Az előfizetésről ott adnak 
további tájékoztatást. Köszönjük, hogy 2002-ben is az Új Kemenesalja hűséges olvasója! 
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Események és eredmények az iskolák életéből 
Közeleg a tanév első' félévének 
vége. Horváth Györgyi, a város 
ifjúsági referensének közremű
ködésével arra kértük az isko
lákat, írják le, mit tartanak a 
legfontosabbnak az eltelt idő
szakból. 

Sikeres a eelli 
gimnázium 

A tehetséggondozás az iskolai 
oktató-nevelő munka egyik fon
tos területe . E munka e redmé
nyességét tükrözik az előkelő ver
senyhelyezések, amelyekről az is
kola versenykrónikájában minden 
tanév végén hagyományosan hírt 
adnak. 

A középisolák rangsorát a fel
sőoktatási intézményekbe felvett 
tanulók aránya jelzi. A Közneve
lés című folyóirat évente közli a 
kü lönböző típusú középiskolák 
felvételi eredményét . A rangsor 
az utolsó öt év átlagát tükrözi, a 
háromszáz gimnázium közül csak 
az első százt izenhat szerepel a 
ranglistán. 

A Vas megyei g imnáz iumok 
közül három található az idei leg
jobbak között. A celldömölki Ber
zsenyi Dániel Gimnázium válto
zatlanul tartja előkelő pozícióját: 
az 1996-2000-es intervallumban 
57. helyezett, a szombathelyi 
Nagy Lajos Gimnázium az 5. he
lyen előzi meg, a Kanizsai Do
rottya Gimnázium a 80. helyen 
követi a cellieket. (Köznevelés, 
2001. nov. 23.) 

Ez a rangsor még nem tartal
mazza a 2001. év adatait, ebben a 
t anévben egészen k i e m e l k e d ő 
volt a berzsenyisek felvételi ará
nya: a felvételizők 96 százalékát 
vették fel, ez az érettségizők 77,7 
százaléka. A hatosztályos tagozat 
végzős osztályának minden tanu
lója egyetemen, illetve főiskolán 
folytatja tanulmányait. 

HóifitájtothóVirág 
Hóií'úáq, 
holdviUu} 
a 

Erdei iskola Környebányán 
A Gáyer Gyula Általános Iskola enyhe értelmi fogyatékos tanulók 

tagozatának huszonhét kisdiákja tavaly novemberben erdei iskolai prog
ramban vett részt. A cél az egészséges életmód szabályainak megismer
tetése, gyakoroltatása, a sok mozgás és naponkénti séta, túra a környe
ző erdőbe, tópartra. A sokszínű program - az egészségneveléssel kap
csolatos vetélkedők, a zenés reggeli torna, a sok játék, az agancsgyűjtési 
verseny és a szürkületi hazatérés az erdőből - mindenki számára em
lékezetes marad. Hatan a bátorságpróbát is kiállták. 

Az erdei iskola egy harminc főt befogadó, melegítőkonyhás üdülő, 
amelynek kétfős személyzete mindent megtett azért, hogy a kis tanít
ványok jól érezzék magukat. 

A lehetőséget a Magyarországi Cigányokért Közalapítvány pályá
zatán nyerték. Az utaztatásért a Városi Önkormányzatnak és a Vasi 
Volánnak ezúton mond köszönete t a kisdiákok, a kísérő tanárok 
(Lampért Gyöngyi és Szabó Sándorné), a szülők nevében a program 
felelőse, Tóth Istvánné. 

Zene, tánc, képzőművészet 
Az Ádám J e n ő Zeneiskola és Művészeti Alapiskolában 2000. szep

tember elsejétől tör tént je lentősebb változás, mert az oktatás pro
filja a hagyományos zeneokta tás mellett más művészeti ágak oktatá
sával bővült. Az iskolában néptáncot , jazzbalettot, rajzot, grafikát, 
festészetet tanulhatnak a növendékek. 

Az indulás éve sikeres volt, mert az első tanévben nyolcvanan, a 
második tanévben százhetvenket ten iratkoztak be. Cel ldömölkön 
három néptánccsoport , egy jazzbalett és három képzőművészeti (gra
fika, festészet, szobrászat) csoport működik. A vidéki iskolák érdek
lődésére és kérésére Kenyériben egv néptánc- és egy jazzbalett cso
portot, Külsővaton egy néptánccsopor to t , Nagysimonyiban pedig 
egy jazzbalett csoportot indítottak. 

Az első félévben három növendékhangversenyt tartottak az iskolá
ban. Első alkalommal, október elsején a zene világnapjáról emlékez
tek meg, és e koncert keretében nyílt az alsósági művészeti alapisko
lások elmúlt évi munkáiból kiállítás. A második és harmadik növen
dékhangverseny októberben, illetve november végén volt. 

A hagyományos ifjúsági hangversenyen, november végén a szom
bathelyi Zeneművészeti Szakközépiskola növendékei mutatkoztak be. 
Külön öröm volt, hogy a szakiskolában tanuló celldömölki növendé
kek is szerepeltek. 

A felnőttek számára két alkalommal rendeztek koncertet a Zene
baráti Kör keretében. Októberben a hévízi Musica Aníiqua régizene 
együttes és Simon Endre festőművész mutatkozott be. Novemberben 
a veszprémi Or landó kamarakórus és Szilágyi András hévízi festő
művész volt az intézmény vendége. 

Budapestre 
kirándultunk 

Egy ködös péntek reggel a 7. a 
és a 8. b osztály elindult egy bu
dapesti kirándulásra. Hosszú volt 
az út, mire odaér tünk, teljes láz
ban volt mindenki. A vonatból 
kiszállva elindultunk a megbeszélt 
helyre. Vártuk a sofőrt, de nem 
jöt t . Egyszer csak észrevet tünk 
egy bácsi t , aki mobiltelefonon 
beszélt valakivel, és azt mondta, 
hogy nem látja az osztályt. Köz
ben az osztályfőnökünk is telefo
nált. A végén kiderült, hogy egy
mással beszéltek. Jót nevettünk, 
és megkezdtük utunkat az Or
szágház felé. 

A hatalmas épület előtt sokat 
kellett várni, mert előttünk is volt 
néhány csoport. Érdeklődve f i 
gyeltük, ahogy képviselők hada ki
be jár a törvényhozó épületbe. Az 
Országházban sok érdekességet 
láttunk, például az épület kicsi
nyített mását százezer gyufaszál
ból, a magyar koronázási jelvé
nyeket és E u r ó p a legnagyobb 
szőnyegét. 

K ö v e t k e z ő ú t i c é l u n k a Tro-
picarium volt. Először magyaror
szági halakat láttunk, majd a „tró
pusi e sőe rdőben" jár tunk, ahol 
rengeteg állat volt. Kígyók, maj
mok, papagájok és különféle tró
pusi madarak. Ezután következ
tek a félelmetes krokodilok. Meg 
sem mozdultak, épp ez volt ben
nük az ijesztő. Láttunk még ma
dárpókokat , kicsi békákat, csótá
nyokat, skorpiót, teknősöket és 
leguánokat. A m i ezután jött , az 
volt még csak a vérfagyasztó lát
vány! A krokodiloknál elkezdett 
dörögni, vülámlani, és eleredt az 
eső. Amikor elállt, fülledt és pá
rás lett a levegő. Át tér tünk a cá
pákhoz. Na, itt kezdődött csak az 
izgalom! Egy hatalmas alagútban 
voltunk. Fölöt tünk 2-3 mé te re s 
cápák és különböző tengeri ha
lak ú s z k á l t a k . M e g f i g y e l t ü k , 
amint ezek az érdekes élőlények 
mindennapi életüket folytatják, és 
mindenkinek m a r a d a n d ó é l 
ményt nyújtott, hogy megsimo
gathattuk a rá jákat is. A Tro-
picariumból kilépve kaptunk egy 
kis időt , hogy kö rü lnézzünk a 
Camponúban, ezután indultunk 
visszafelé. Késó'n ér tünk haza a 
vonattal, de reméljük, hogy más
kor is lesz ilyen kirándulás. 

Rózsi Margit 7. b 
Gáyer Gyula Általános Iskola 



Véradás és fogápolás 
Egészségről gyerekeknek 

Az egészséges életre nevelés 
ünnepnapjakén t minden évben 
megszervezik az Eötvös Loránd 
Altalános Iskolában az egészség
nevelési napot. Céljuk, hogy egy 
egészségesebb fiatal nemzedék 
kerüljön ki az iskolából, hogy fel
hívják a gyerekek figyelmét a le
hetséges veszélyforrásokra. Évti
zedes hagyomány, hogy előadá
sok és bemutatók során szélesítik 
az egészséges életmódhoz kapcso
lódó ismereteiket a gyerekeknek. 

Ebben a tanévben is szívesen 
mentek a gyerekek közé a szak
emberek, akik minden alkalommal 
hasznos tanácsokkal, tudnivalók
kal látják el a diákokat. A véradás 
fontosságáról, az AIDS-ről, a he
patitiszről és a fogápolásról be

szélt a gyerekeknek dr. Marosfalvi 
Antal, dr, Emih Ákos és dr. Bérdi 
Zsolt, a házi patikát mutatta be 
Varga Péter gyógyszerész. Az Or
szágos Mentőszo lgá la t roham
mentőjének bemutatásával az volt 
a cél, hogy a gyerekek páciensként 
is bízzanak azokban, akik kezelik 
őket. Előadásokat tartott a rend
őrség munkatársa a DADA-prog¬
ramról, serdülőkori problémákról 
a Védőnői Szolgálat és a Gyer
mekjóléti Szolgálat munkatársai. 
Természetesen az iskola nevelő
testületének tagjai fogták össze a 
nap programját, az elméleti isme
reteken kívül gyakorlati tenniva
lókba - gyümölcstál készí tése, 
gimnasztika - is bevonva a gye
rekeket. 

Ujabb szakmát szerezhetnek 
A tanévet 371 tanulóval kezdte a Celldömölki Műszaki Szakközép

iskola és Szakiskola. 
A tanév során iskolai ünnepséget tartottak az aradi vértanúkra, i l 

letve az 1956-os forradalom és szabadságharc eseményeire és mártír
jaira emlékezve. 

Október 8-9-én első alkalommal rendezték meg a második szak
mát szerző tanulók vizsgáját. A júniusban géplakatos szakmában 
szakmunkás-bizonyítványt szerzett tanulók újabb szakképesítést sze
rezhettek számítógép-kezelő szakmában. Nagy érdeklődés mellett 
zajlott a nyílt nap október 12-én. A résztvevő 8. osztályos tanulók és 
szülők száma meghaladta a kétszázat. Ehhez az eseményhez kap
csolódóan vettek részt - immár hagyományosan és sikerrel - a 
Vas Megyei Pályaválasztási Vásáron és Kiállításon, október végén. 
Decemberben tartották a házi tantárgyi és szakmai versenyeket. 

Október 25-26-án a ruhaipari technikus tanulók első alkalommal 
vettek részt Dunaújvárosban az Országos Divattörténeti Versenyen, 
melyen huszonegy csapat közül negyedik helyezést értek el. A csapat 
tagjai művészeti, művészettörténeti ismeretekből korhű ruhák elké
szítéséből vetélkedtek. Jövőre szeretnének az első három közé kerül
ni. A jelenlegi csapat tagjai: Czupor Diána, Horváth Friderika, Süle 
Renáta és Szűcs Anita. 

Az iskolai diákönkormányzat munkatervének megfelelően végzi 
munkáját. A vezetőik részt vettek december 13-14-én Vépen, a me
gyei szintetizáló továbbképzésen. Decemberben volt az intézményben 
a diáknap, mely az elsősök gólyabáli rendezvényével zárult. 

A világszép nádszálkisasszony - Tekét Nóra 5. a, Gáyer Gyula Ált. Isk. 

Egészségügyi szolgálat 
Központi orvosi ügyelet 

Csontváry patika - Telefon: 95/423-742 

1. kedd 
2. szerda 
3. csütör tök 
4. péntek 
5. szombat 
6. vasárnap 
7. hét fő 
8. kedd 
9. szerda 

10. csütörtök 
11. péntek 
12. szombat 
13. vasárnap 
14. hétfő 
15. kedd 
16. szerda 
17. csütörtök 
18. péntek 
19. szombat 
20. vasárnap 
21. hét fő 
22. kedd 
23. szerda 
24. csütörtök 
25. péntek 
26. szombat 
27. vasárnap 
28. hét fő 
29. kedd 
30. szerda 
31. csütörtök 

JANUÁR 
Dr. Tőzsér Mária 
Dr. Szabó Ildikó 
Dr. Pánykó Magdolna 
Dr. Schrott Olga 
Dr. Sükösd Éva 
Dr. Kovács Zoltán 
Dr. Bérdi Gusztáv 
Dr. Márton Katalin 
Dr. Gájer Tatjána 
Dr. Pánykó Magdolna 
Dr. Kassas M . Khaled 
Dr. Pánykó Magdolna 
Dr. Kovács Zoltán 
Dr. Gájer Tatjána 
Dr. Schrott Olga 
Dr. Nagy János 
Dr. Pánykó Magdolna 
Dr. Kovács Zoltán 
Dr. Pánykó Magdolna 
Dr. Márton Katalin 
Dr. Kiss Annamária 
Dr. Gájer Tatjána 
Dr. Bérdi Gusztáv 
Dr. Pánykó Magdolna 
Dr. Kovács Zoltán 
Dr. Nagy János 
Dr. Nagy Ildikó 
Dr. Szabó Ildikó 
Dr. Schrott Olga 
Dr. Gájer Tatjána 
Dr. Sükösd Éva 

Karádi Ferencné 
Kurányiné K. Szilvia 
Horváth Katalin 
Karádi Ferencné 
Horváth Katalin 
Kurányiné K. Szilvia 
Karádi Ferencné 
Horváth Katalin 
Kurányiné K. Szilvia 
Horváth Katalin 
Karádi Ferencné 
Kurányiné K. Szilvia 
Karádi Ferencné 
Horváth Ka -in 
Kurányiné K. Szilvia 
Karádi Ferencné 
Horváth Katalin 
Kurányiné K. Szilvia 
Karádi Ferencné 
Horváth Katalin 
Kurányiné K. Szilvia 
Horváth Katalin 
Kurányiné K. Szilvia 
Horváth Katalin 
Karádi Ferencné 
Horváth Katalin 
Kurányiné K. Szilvia 
Karádi Ferencné 
Horváth Katalin 
Kurányiné K. Szilvia 
Karádi Ferencné 
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Megtalálták Petőfi Sándor csontvázát? 
Mit adott a magyarság a világnak? és Hol 

tart a Petó'fi-ügy? címmel tartott e lőadás t 
Celldömölkön, a Kemenesaljái Művelődési 
Központban dr. Kiszely István december 19-
én. A terem megtelt érdeklődőkkel. Főként 
az idősebb emberek figyelmét hívta fel az elő

adásra szólító hirdetés, de a fiatalok közül is 
sokan ott voltak. Ak ik eljöttek és meghallgat
ták a professzort, nem csalódhattak. 

Dr. Kiszely István először a magyarság té
máról beszélt . Az embernek a nomád szó 

hallatára valami vad, civilizációtól távoli jut 
az eszébe. Sokan ezzel a jelzővel illetik elein
ket is. A professzor elmondta, hogy az ősi 
magyarokat tévesen ítélik meg. Azt tartják 
róluk, hogy fosztogattak, de ugyanakkor bő
séges csordával és élelmiszerrel érkeztek a 
Kárpá t -medencébe , ami nem adott okot a 
rablásra. Az idáig elvezető utat is máskép
pen állítja be a tör ténelem. Nagyon sok he
lyen lehetett olyan é le tmódot felfedezni a 
k u t a t á s o k közben , amelyek arra utalnak, 
hogy eleink még Ázsia keleti részén is jártak. 
Ugyanazok voltak például a temetkezési szo
kásaik is, ami az ott feltárt sírokból is látszik. 
Nyelvünket a finnugor nyelvcsaládba sorol
ják, pedig temérdek szavunk a töröktől szár
mazik. Azt mondták , Szent István felvette a 
kereszténységet és visszaszorította a pogá
nyokat, holott már nem voltunk azok, mert 
egyszer m á r g ö r ö g k a t o l i k u s s á v á l t u n k . 
Ahogy haladtunk szabad akaratunkból mos
tani hazánk felé, mert nem üldöztek minket, 
olyan kul túrára te t tünk szert, amilyenre bár
mely nemzet büszke lehet. Utunk során sok
féle néppel , embercsoporttal kerül tünk szo
rosabb-lazább kapcsolatba, ezért nem lehet 
a magyar csak szőke, barna, vörös vagy feke
te, hanem sokszínű már a kezdetektől fog

va. Dr. Kiszely István szavai biztatóak és arra 
ösztönzőek, hogy emelt fővel vállaljuk ma
gyarságunkat . 

Ezután több kérdést tettek fel a hallgatók. 
Megkér ték a professzort, hogy beszéljen a 
Petőfi-ügyről is. 

- Szerettem volna, ha ezt nem kérdezik 
meg - vezette be mondandójá t a témáról . 
A Petőfi-kutatás már 12 éve ugyanott tart. 
Fe l röppentek olyan híresztelések, miszerint 
Petőfi külföldre menekült , ott újra megnő
sült, és élt tovább, nem vesztette életét Ma
gyarországon. Olyan információ is szárnyra 
kelt, amely azt mondta, megtalálták sírhelyét 
Oroszországban. Tényleg megta lá l ták vol
na? Ha megtalál ták, miér t tagadják, miér t 
ál l í tanak mást? Fé lnek a szégyentől? Fél
nek attól, hogy a magyarok egyik nagy hő
sének tartott embere á ru lónak állt volna? 
Dr. Kiszely István az u tóbbi t émáró l nem 
szívesen beszélt . 0 volt az egyik kuta tó , aki 
talált egy csontvázat , amiről fel tételezték, 
hogy Petőfié, hiszen minden tagja, termete 
egyezett a költőével. Vajon övé volt a test? 
Egyszer talán fény derül a valódi igazságra. 
Szép a magyar tö r t éne lem, a kul túra gaz
dag, de van még sok rejtély, ami még meg
fejtésre vár. 

Szigethy Teodóra 
Fotó: Völgyi L . 

Ötven éve érettségiztek 
A celldömölki gimnáziumban 

1951-ben két első osztály indult. 
A másodiknak induló osztály ere
deti létszáma 54 tanuló volt. A 
népi kollégiumok megszüntetése 
után többen más iskolákba kerül
tek, 46-an érettségiztek itt. Két 
egykori tanárukkal van kapcsola
tuk. Az 50 éves találkozóra, 2001 
augusz tusában 21 hajdani diák 
érkezett, szomorúan állapították 
meg, hogy 13 társuk örökre távo
zott közülük. 

Erre az osztályra e lmondható 
az összetartás, kötődés egymás
hoz. Ismerjük a régi mondást: a 
szegénységben Összefognak az 
emberek, mert ők igazán átérzik 
a gondokat. 1947-ben egy súlyos 
k á r o k a t o k o z ó h á b o r ú u t á n i 
nemzedék tagjaiként a jövőben 
bízva indultak az ismeretlen felé, 
mert valóban a semmiből terem
tődött a gimnázium. A sok szük
s é g t a n t e r e m , k ö l t ö z k ö d é s é s 
egyéb nehézségek ellenére a ta
nárok igyekeztek felkészíteni a 
feladatokra az ifjúságot. 

Nehéz, de szép időszak volt ez 
tanárnak, diáknak egyaránt. Mu
tatja ezt az első igazgatónak egy 
korábbi v isszaemlékezése . Vas 
Károly - ideérkezése előtt tan
kerületi főigazgató, majd Pécsett 
tanszékvezető főiskolai tanár -
negyvenes éveinek elején jár az 

iskola megnyitásakor, tervei meg
valósítására több évet szánt. „Úgy 
számítottam, hogy innen megyek 
nyugdíjba, s öreg napjaimat a Ság 
lankáin, egy kis szőlő művelése 
közben morzsolgatom le. Á m d e 
a 20-ról hamarosan lekopott a 
nulla, s én a Mecsek lejtőjén pi
hentetem más feladatok végzé-

ca dr. Győrvári Istvánnétól: „Ked
ves Régi Tanítványaim! Furcsa 
érzés, hogy ezen a felfoghatatla
nul kerek számú találkozón régi 
(volt) tanári minőségemben kö-
szönthetlek Titeket! Ma is, mint 
ezelőtt 50 évvel, szívesebben len
nék köztetek az iskolapadok cso
dálatos varázsú meghittségében, 
hiszen mint kezdő tanár (minden 
látszat el lenére) inkább osztály-

sén megfáradt idegeimet, de so
hasem feledve a «Cel ldömölki 
Norma» megvalósításért munkál
kodó két és egynegyed év emlé
ké t , sokszor á t é r e z v e az ö reg 
Arany Toldira emlékező nosztal
giáját: Ó, ha még egy olyat éne
kelni tudnék." 

Egy másik kedves hangú levél a 
találkozóra érkezett Koltai Kati

társaimnak, mint tanítványaim
nak éreztelek Titeket! Számom
ra ez a mai közös ünnepünk aján
dék, hogy megérhe t tem, hiszen 
ha távolból is, de Veletek vagyok, 
s én is, mint T i , felidézhetem azo
kat a felejthetetlen celli éveket, 
amelyekben Nektek életem alaku
lásában meghatározó szerep ju 
tott. A T i megér tésetek nélkül, 

amivel fiatal tanári botladozása-
immal együtt elfogadtatok, és a 
T i szeretetetek nélkül, ami ön
bizalmat adott , nem hiszem, 
hogy nyugdíjas t aná rkén t í rnám 
e sorokat. T i is tudjátok, hogy a 
pályakezdés hogyanja d ö n t ő té
nyező a pályán m a r a d á s vonat
kozásában . S most, amikor az 
ötvenediket ünnepel jük, enged
jé tek meg, hogy megköszönjem 
Nektek e segítséget . Kívánom, 
hogy az e lő t te tek álló évek ne 
csak egészségetek megőrzésére , 
hanem a mindennapok a p r ó 
ö r ö m e i n e k fe l i smerésére szol
gáljanak. «A bölcs boldog min
d e n ü t t " - úgy tudom, Berzse
nyi gondolata ez. Kívánom, hogy 
a bölcsek boldogsága töl tse be a 
m e g é r d e m e l t « p i h e n ő é v e k » 
minden nap já t " 

A találkozón egymásnak örül
ve, nagy figyelemmel, megha
tódva hal lgat ták a hajdani diá
kok a távol levők leveleit, kivel 
mi tör tén t , a sok régi t ö r t éne 
tet... 

Megkoszorúzták Jónás Márton 
tanár úr emléktábláját, a temető
ben virágot helyeztek el elhunyt 
tanáraik és diáktársaik sírjára. A 
közös ebéden tovább folytatódott 
a visszaemlékezés. Jó hangulat
ban, ezu tán már évenkén t i v i 
szontlátás reményében búcsúztak 
egymástól. 

Káldos Gyula 
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Karácsonyi teremlabdarúgó-torna gyerekeknek 

Az alsósági sportcsarnok adott otthont 
2001. december 15-én a Karácsony-kupa el
nevezésű óvodás teremlabdarúgó-tornának, 
amely elsó' ízben került megrendezésre Cell
dömölkön (eddig Sárvár volt a házigazda). 

A tornán öt csapat apró focistái kergették 
a l abdá t : C e l l d ö m ö l k 1., C e l l d ö m ö l k 2., 
Jánosháza, Sárvár, Pápa. A lelkes szülők, ér
deklődők végig színvonalas és izgalmas mér
kőzéseket láthattak. A végső győzelmet nagy 
csatában a Celldömölk 1. csapata szerezte meg 
a pápaiak előtt. 

A torna végeredménye: 1. Cel ldömölk 1., 
2. Pápa, 3. Sárvár, 4. Jánosháza , 5. Cel ldö
mölk 2. A győztes csapat tagjai: Sarang 
D á n i e l , Czinder Kr i s tó f , T ó t h Bence, 
B o r b á c s M á t é , N ó v á k Szabolcs, V i r á g h 
M a r t i n , G á c s i G e r g ő , Patakos C i p r i á n . 
Edzők: Balhási István és Velencei Tibor. 

A Celldömölk 2. csapat tagjait is dicséret 
i l le t i a tisztes helytál lásért , hisz ők szinte 
valamennyien 4-5 évesek. A csapat tagjai: 
Varga Benjámin, Nagy Bálint, Károly M i 
lán, Szentpáli-Juhász Benjámin, Szép Krisz
tián, Ferenczi Máté , Vincze Adrián, Szórádi 
Géza , Dér i Dominik, Nagy Roland. Edzők: 
Balhási István, Velencei Tibor. 

Az eredményhirdetésen valamennyi csapat 
serleg és oklevél díjazásban részesült. Az első 
há rom helyezett csapat tagjainak nyakába 
érmet is akasztottak. 

A rendezvényt jelenlétével megtisztelte Er
délyi Antal, Celldömölk-Alsóság részönkor
mányzatánakvezetője és Stieber József, a Vas 
Megyei Labdarúgó Szövetség munkatársa. A 
torna színvonalát emelte, hogy a díjakat az 
Antók FC két kiváló labdarúgója, Csákvári 
Zsolt és Szép Tamás adták át. A szervezők és 

a támogatók jóvoltából a gyerekek sok aján
dékot is kaptak. 

A Karácsony-kupa különdíjasai 
Gólkirály: Borbács Máté (Celldömölk 1.) 

és Szalma Szabolcs (Pápa) 10-10 góllal 
Legjobb kapus: Sarang Dániel (Celld. 1.) 
Legtechnikásabb játékos: Virágh Mart in 

(Celldömölk 1.) 
Legfiatalabb celli játékos: Vincze Adrián 
A torna egyetlen leány játékosa: Lempeg 

Dóra (Sárvár) 
A büntetó'rúgó verseny győztese: Nóvák Sza

bolcs (Celldömölk 1. - 43 induló közül). 

A csapatvezetők szavazatai alapján minden 
csapat legjobb játékosa egy-egy pár súlyzót 
kapott ajándékba. A Vas Megyei Labdarúgó 
Szövetség nevében Stieber József egy serle
get adott át a főszervezőnek, Balhási István
nak munkája elismeréséül. 

A díjkiosztás végén mindenkinek bőven ju 
tott a szülők által felajánlott finom sütemé
nyekből, tortákból. Balhási István köszöne
tet mond a szervezők nevében mindazoknak, 
akik bármilyen segítséget nyújtottak a torna 
sikeres lebonyolításában. 

V. V 

A Szilveszter-kupa eredményei 
2001. december utolsó napjaiban a sport

csarnokban gyűltek össze a Szilveszter-kupa 
résztvevői. Nyolc korcsoportban 73 csapat 
összesen 171 mérkőzést játszott. A szép szám
ban kilátogató nézők valamennyi korcsoport 
összecsapásain remekül szórakozhattak, hisz 
a csapatok minden erejüket mozgósították a 
továbbjutás reményében. 

A csopor tküzdelmek után egyenes kiesé
ses rendszerben folytatták a csapatok a leg
jobb nyolc, illetve négy közé jutásért . A fel
nőt t dön tőbe idén nem került celldömölki 
csapat, de a nézők így is fantasztikus megol
dásokat , pa rádés gólokat láthat tak a végső 
összecsapáson, Kerta és Pápa csapatai tól . 
A győzelmet végül - a mutatott játék alap
ján teljesen megérdemel ten - Kerta szerez
te meg, 

A torna eredményei - I . korcsoport: 1. UFC 
Celldömölk, 2. CVSE, 3. UFC Celldömölk „B". 

I I . korcsoport: 1. E ö t v ö s DSE, 2. 
Ostffyasszonyfa, 3. CVSE-Antók FC. 

I I I . korcsoport: 1. L U R K Ó - B ü k , 2. Büki 
TK, 3. ÁFÉSZ-COOP. 

IV. korcsoport: 1. C V S E - A n t ó k FC, 2. 
FÜRIF, 3. Berzsenyi DSK. 

V. korcsoport (serdülő): 1. Holstein Sörö
ző, 2. Tokorcs. 

V I . korcsoport ( i f júsági): 1. Ker ta , 2. 
CVSE-Antók FC, 3. Füstifecskék. 

V I I . korcsoport (felnőtt): 1. Kerta, 2. Pápa, 
3. Vasakarat. 

V I I I . korcsoport: 1. Cavin ton , 2. 
Egyházashetye öregfiúk, 3. Sitke. 

A lejátszott 171 mérkőzésen szerencsére 
komoly sérülés nem történt. A szervezők kö
szönik valamennyi támogató segítségét és a 
csapatok részvételét. 

V. V. 

Asztalitenisz Az I \ B I / B és NBII. tavaszi idényének sorsolása 
Az NBI/B őszi végeredménye 

1 -l.SPARSETatab. 9 
2. BVSC I I . 9 
3. CVSE-Mávépcell 9 
4. Bp. Postás Matáv II . 9 
5. Szolnok Tisza SE 9 
6. Szfv. H.-SzondiSE 9 
7. Budaörs SC 9 
8. Szeged AC 9 
9. Dombóvári VMSE 9 

10. Bp. Pénzügyőr SE 9 

Az NB I I . őszi végeredménye 
1- Szenna Pack K.vár 9 
2. Mohácsi TE 9 
3. Büki TK 9 
4. Herendi Porcelán SK 9 
5.SzabadbattyániKSE9 
6. Szfv. F.víz-Fetévszer 9 
7. Pécsi TÜKE 9 
8. Celld.-Mávépcelin.9 
9. Kanizsai Sörgyár 9 

10. Széchenyi FSC Győr 9 

9 -
8 -
7 -
5 -
4 1 
4 -
3 1 
I 2 
1 1 
- 1 

18 
16 
14 
10 
9 
8 
7 
4 
3 

I 

Január 12. 11.00 NB I/B Dombóvár 
Január 12. 11.00 NB I I . Pécs 
Január 26. 11.00 NB I/B Celldömölk 
Január 26. 11.00 NB H. Celldömölk 
Február 9. 11.00 NB I/B Budapest 
Február 9. 11.00 NB I I . Kaposvár 
Február 23. 11.00 NB I/B Székesfehérvár 
Február 23. 11.00 NB I I . Herend 
Március 16. 11.00 NB I/B Celldömölk 
Március 16. 11.00 NB I I . Celldömölk 
Március 23. 11.00 NB I/B Szolnok 
Március 24. 10.00 NB I I . Győr 
Április 6. 11.00 NB I/B Celldömölk 
Április 6. 11.00 NB I I . Celldömölk 
Április 13. 10.00 NB I/B Szeged 
Április 14. 11.00 NB I I . Mohács 
Május 4. 10.00 NB I/B Celldömölk 
Május 4. 11.00 NB I I . Celldömölk 

Dombóvári VMSE-CVSE-MAVEPCELL 
Pécsi T Ü K E - C V S E - M Á V É P C E L L I I . 
CVSE-MÁVÉPCELI^SPAR SE Tatabánya 
CVSE-MÁVÉPCELL II.-Kanizsai Sörgyár 
BVSC I I . -CVSE-MÁVÉPCELL 
Szenna Pack Kaposvá r -CVSE-MÁVÉPCELL I I . 
Honvéd Szondi S E - C V S E - M Á V É P C E L L 
Herendi Porcelán S K - C V S E - M Á V É P C E L L I I . 
CVSE-MÁVÉPCELL-Bp. Postás-Matáv I I . 
CVSE-MÁVÉPCELL H.-Büki T K 
Szolnok Tisza S E - C V S E - M Á V É P C E L L 
Széchenyi F S C - C V S E - M Á V É P C E L L I I . 
CVSE-MÁVÉPCELL-Budaörs SC 
CVSE-MÁVÉPCELL II . -Szabadbat tyáni KSE 
Szegedi A C - C V S E - M Á V É P C E L L 
Mohács T E - C V S E - M Á V É P C E L L I I . 
CVSE-MÁVÉPCELL-Bp. Pénzügyőr SE 
CVSE-MÁVÉPCELL II.-Szfv. Fejérvíz-Fetévszer 

- tim 
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Hogyan tovább Autók FC? 

ígéretünkhöz híven az ünnepek előtt felkerestük>l/jtóA: Zoltán urat, a 
Futball Kft. tulajdonosát azzal a céllal, hogy megtudjuk: miért fordul 
esetleg a celli foci kormánykereke Pápa felé. Antók úr ezzel kapcsola
tos gondolatait az alábbiakban tolmácsolja olvasóinknak. 

- Kora ősz óta egyre hangosabb 
a város attól, hogy a bajnokság meg
nyerése nem jelent Celldömölkön 
NB I-et, esetleg meg is szűnik a csa
pat. Mi a valóság? 

- Amikor a CVSE vezetőségé
vel az együttműködési szponzori 
szerződést 1996-ban aláírtuk, cél
kitűzésként a legmagasabb ama
tőr osztályban való szereplést fo
galmaztuk meg. Ennek teljesítésé
hez a megyei I . osztályban láttunk 
hozzá. Nos, lehet, hogy túl jól vé
geztük a munkánkat, lehet viszont, 
hogy az ellenfelek voltak gyengék, 
mert egyszer csak - igaz, ehhez a 
futballreform is hozzásegített ben
nünket - a profik között találtuk 
magunkat. Alapelvünkön viszont 
ekkor sem változtattunk, folytat
tuk azt a vezérelvet, amit a kezdet 
kezdetén megfogalmaztunk: min
den meccset meg kell nyerni. Erre 
épül ma is a szakosztályban a mun
ka, vezetők, edzők és játékosok 
gondolkodása. Úgy gondolom, ezt 
nem kell bizonygatnom, a csapat 
jelenlegi helyezése igazol. Az NB 
I-be való kerüléssel azonban elő
re át kell gondolni a további teen
dőket. A legjobbak között szere
pelni mindenben mást jelent az 
eddigieknél. 

- Igen, ezt el kell ismernünk, de 
az elvárás nem tűnik kissé erőlte
tettnek? 

- Kérdezem én, ha az ember 
féket tenne a csapat irányításá
ba, akkor hogyan szembesülhet
nék a játékosokkal. Hiszen a fék 
homlokegyenest változtatást je
lentene a menedzsment alapel
vével szemben. Nekem az a fel
adatom, hogy a játékosaimat tisz
ta szívből motiváljam. Ezen nem 
vagyok hajlandó változtatni. 

- De hiszen Ön is elismeri, hogy 
egy bizonyos szintnél a követelmé
nyek, vagy nevezzük nevén a gyere
ket, a költségek is változnak Hogyan 
tovább? 

- Azáltal, hogy az Antók FC 
ebben a bajnoki osztályban az első 
helyen áll, elveinken pedig nem 
kívánunk változtatni, valóban fel 
kell magunknak tenni a kérdést: 
hogyan tovább akkor, ha megnyer
jük az NB I/B-ben a bajnokságot. 
Természetesen ez is a menedzs
ment gondolkodásával egyezik, 
mert nem akkor kíván e kérdéssel 
foglalkozni, amikor ez bekövetke
zik, és problémák sokaságával kell 
egyszerre szembenézni. 

A kérdéssel nem kellene fog
lalkozni, ha az NB l-es szereplés 
is annyiba kerülne, mint az NB 
I/B-s. Azzal is tisztában vagyok, 
hogy bármilyen jó is a csapatunk, 
igen kevés eséllyel v e h e t n é n k 
rész t a m e g l é v ő j á t é k o s á l l o 
mánnyal a legjobbak között. Azt 

is tudjuk mindnyájan, hogy Cell
dömölk sport lé tes í tménye nem 
alkalmas NB l-es mérkőzések le
játszására. Ezért kitörési pontot 
kell keresnünk, hogy az elvárá
soknak megfeleljünk. 

Az NB I-ben is olyan körülmé
nyeket kell teremteni, mely se
gítségével bele lehet ültetni a já
tékosokba szívvel és lélekkel a 
győzni akarást . Olyan csapatot 
kell kialakítani, melynek esélye 
lesz a mérkőzések megnyerésé

re. Őszintén kell kimondani, hogy 
a Futball Kf t . t u l a jdonosának 
pénze csak az eddigi tevékenység
hez volt elegendő. 

Az egyesület a várostól meg
kapta a t á m o g a t á s t , amely az 
utánpótlás csapatok életben tar
tásához e legendő volt. A legfel
sőbb osztályban azonban ezek az 
anyagi források nem elegendők. 
Az NB I . működtetéséhez vala
honnan pénzt és pályát kell te
remteni. A celldömölki vállalko
zói réteg a jó futball működteté

sében nem partner. A hazai mér
kőzések bevétele pedig e téren je
lentéktelen. 

Az Antók Futball Kft. ajánla
tot kapott Pápáról, hogy együtt
működés esetén az ottani vállal
kozók segítségével biztosítják az 
NB l-es csapat anyagi működé
sét, a közel 300 milliós pápai pá
lyarekonstrukcióval a korszerű 
pályát is. (Cel ldömölkön ez 64 
millió.) 

Az Antók Futball Kft. az aján
latra nem mondott igent, egy 
tárgyalást azonban lefolytatott, 
melyet várhatóan továbbiak is kö
vetnek a PELC vezetőivel. A tár
gyalás alapja volt és lehet: Cell
dömölkön az NB I/B-s futballcsa
pat megtartása. Pápán pedig egy 
NB l-es csapat sze repe l t e tése ! 
Ennek formai megvalósítása Cell
dömölkön látszik a legtisztább-
nak, a CVSE-Antók FC a pápai 
csapat f iókcsapataként működ
ne. A pápai csapat NB l-es szere
peltetése azonban még tisztázat
lannak tűnik, de e lőfordulha t , 
hogy ott is szerepel az Antók név. 

- Celldömölköt érintve ez azt je
lenti, hogy a bajnokság megnyerése 
esetén az NB I/B maradna tovább
ra is? 

- Igen. Ezt az Antók Futball 
Kft. és a CVSE között létrejött 
szóbeli sze rződés is biztosí t ja . 
Pápán az NB l-es jogra és a je
lenlegi szakértelemre van a leg
nagyobb szükség. Természetesen 
a bajnokság végéig sok minden 
változhat, de nem árt előre min
denre felkészülni - fejezte be 
mondandóját Antók Zoltán úr. 

- tim -

Először az országos terembajnokságnan 
A Magyar Labdarúgó Liga rendezésében 

három város, Nyíregyháza, Zalaegerszeg, Du
naújváros ad otthont az idei műfüves terem-
futball-bajnokság selejtező mérkőzéseinek. A 
Celldömölki VSE-Antók FC a Haladás, Z T E 
és a Pécsi MFC társaságában Zalaegerszegen 
lép pályára január 19-én, szombaton. A cso
port sorsolása: délelőtt CVSE-Antók FC-S. 
Olivér-Haladás, Pécsi MFC-ZTE Zalahús FC, 
S. Olivér-Haladás-Pécsi MFC; délután Z T E -

CVSE-Antók FC, CVSE-Antók FC-Pécsi MFC, 
Ha ladás -ZTE. Az utolsó mérkőzést az a csa
pat játsza, amelyik az első helyen áll két leját
szott mérkőzés után. A napijegy ára: 900 fo
rint. A csapatok helyezésüktől függően része
sülnek pénzdíjazásban. 1. hely: 500 ezer, 2. hely: 
300 ezer, 3-4. hely: 200 ezer forint. Gólkirály: 
100 ezer forint. Az 1-2. helyezett csapatok ke
rülnek a 2002. február 2-án Dunaújvárosban 
rendezendő döntőbe. - tim -

Hu-mor-zsák 
Zidane eltéveszthetetlen stílusban kezeli a 

labdát. Hoppá! Most látom, ez nem is Zidane. 
o o o 

És most 22-es számmal beáll a 22-es játékos. 
o o o 

Tizenegyes, érdekes döntés. De lássuk csak! 
Az argentinok újabb támadást vezetnek, szinte 
lekopírozzák az előző akciót, és tizenegyes 
újra. Azaz bocsánat, az előző ismétlése volt. 
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